



























Masjid Al Tawhid

Edinburgh Central Mosque

بسم الله الرحمن الرحيم

Eid'ul Fitr Announcement 2020 AD / 1441 AH

We are pleased to announce to the whole Muslim Community in the U.K that Sunday 24 May 2020 is the day of Eid'ul Fitr, the 1st of Shawwal 1441 Hijri. We congratulate all Muslims in the world and want to take this opportunity to ask Allah to accept all our deeds and .wish everyone a blessed life full of happiness, peace and prosperity

يسرّنا أن نعلنَ للجالية الإسلامية في المملكة المتحدة أنّ يوم الأحد الموافق 24 من شهر مايو/ أيار 2020 م هو أول أيام عيد الفطر المبارك، وهو الأول من شهر شوال 1441 هـ. ويسرنا بهذه المناسبة أن نزف إلى الجاليات الإسلامية في بريطانيا، وإلى جميع المسلمين في أنحاء العالم أطيب التهايي بعيد الفطر المبارك، سائلين الله تعالى أن يتقبّل أعمالهم، وأن يعيده علينا وعلى الأمة الاسلامية، والعالم كله، بالخير واليمن والبركات والأمن والرخاء.

Coordination Council of Mosques 2020

The Islamic Cultural Centre & London Central Mosque
East London Mosque & London Muslim Centre
Al Manaar – Muslim Cultural Heritage Centre
Markazi Jamiat Ahlehadith UK
Banbury Sheikh Bin Baaz Masjid
Mayfair Islamic Centre
Green Lane Mosque

Jamiat e Ulama Britain

Al Muntada Al Islami West London Islamic Centre Edinburgh Central Mosque Muslim Welfare House Masjid Al Tawhid Finsbury Park Mosque



- Only go outside for food, health reasons or work (where this absolutely cannot be done from home)
- Stay 2 metres (6ft) away from other people
- Wash your hands as soon as you get home